
 Číslo 4 18. prosince 2004

Vážení občané, 
blíží se konec roku, který byl 

pro naši obec úspěšný – zisk 
modré stuhy v soutěži Vesnice 
roku.

Děkuji celému zastupitelstvu za 
dobrou celoroční práci. Děkuji 
také všem občanům, kteří se zají-
mají o dění v obci a pomáhají při 
jejím zvelebování. 

Přeji Vám všem příjemné prožití 
svátků vánočních a v novém roce 
hodně zdraví, štěstí, osobních 
úspěchů a spokojeného života.

Miloslav Bělonožník, starosta

Co se více či méně 

podařilo v roce 2004
Většina z nás ke konci roku bilancuje jaký byl rok, který se nezadržitelně 

blíží ke svému konci a přemýšlí jaký bude asi rok následující. Proto je na 
místě zrekapitulovat jaký byl rok 2004 pro obec Radimovice.

Podařilo se zrealizovat několik důležitých investičních akcí. Dokončení 
komunikace v nové zástavbě rodinných domů, rekonstrukce vodovodu 
k rybníku a budoucímu hotelovému komplexu v prostorách bývalé ce-
mentárny. Výsadba lip a habrů u hostince Konrád. Výměna oken a vnitřní 
omítky v 1. patře obecního úřadu, přestěhování knihovny do nových pro-
stor, vybavení novým kancelářským nábytkem u paní účetní, rekonstrukce 
kanceláří obecního úřadu. Obec podala žádost o dotaci na Státní fond 
rozvoje bydlení. Dotace na výstavbu 1 b. j. byla udělena a tak mohla za-
čít výstavba bytové jednotky v budově obecního úřadu. Zahájily se práce 
na zpracování územního plánu. V krajské soutěži Vesnice roku 2004 obec 
obdržela ocenění za společenský život se kterým se váže i 400 tis. Kč do-
tace. A že společenský život v obci je, i přes neexistenci kulturního zaříze-
ní, jsme si potvrdili na zájezdu do moravského sklípku. K tradičním setká-
ním patří mikulášská besídka, posezení s našimi seniory, oslavy posvícení.

Co se naopak nepodařilo. Nenašel se zájemce na koupi vily Zelenka. 
Dle harmonogramu prací se zdrželo vydání územního rozhodnutí na ví-
ceúčelovou budovu za obecním úřadem. Ošetření lipové aleje, význam-
ného krajinného prvku a zajištění dopravního značení v nové zástavbě 
rodinných domů.

Přejme obci v roce 2005 další investiční rozvoj, dokončení naplánova-
ných projektů a spokojený život občanů, aby mohli být hrdí, že v Radimo-
vicích žijí a ne jen bydlí.

Volby 2004

Volební maratón do krajských zastupitelstev a Senátu ČR začal 5. listopadu, když ve 14.00 hodin se ote-
vřely volební místnosti. V sobotu 6. listopadu bylo po sečtení hlasů zřejmé, že vítězem v krajských volbách je 
Občanská demokratická strana, která v zastupitelstvu kraje získala 22 mandátů, Strana pro otevřenou spo-
lečnost 7 mandátů, KSČM 10 a ČSSD 6 mandátů. Povolební vyjednávání zajistilo křeslo hejtmana pro Petra 
Skokana, starostu České Lípy (ODS). Koalice ODS a ČSSD bude zasedat v následujícím období v radě kraje. 
ODS bude mít v radě kraje 6 zástupců a ČSSD 3 zástupce.

Senátora jsme si v prvním kole nezvolili a proto další sobotu muselo následovat druhé kolo do kterého po-
stoupil dosavadní senátor MUDr. Sobotka za ODS a JUDr. Vondruška za KSČM. Jednoznačným vítězem se 
stal MUDr. Sobotka.

Účast ve volbách byla opět velmi nízká, ovšem v Radimovicích tomu tak nebylo. Ze 199 zapsaných voličů 
odevzdalo 104 voličů svůj hlas, platných lístků bylo celkem 100. V procentním vyčíslení volební účast byla 
v obci 52,26 %
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Dne 1. 11. 2004 se konalo 
6. zasedání zastupitelstva obce. 
Zúčastnili se všichni zastupitelé 
a 8 občanů.

 Usnesení č. 43/2004
Obecní zastupitelstvo obce Ra-

dimovice bere na vědomí a sou-
hlasí:

a) s vyhodnocením stanovisek 
a připomínek uplatněných při pro-
jednávání návrhu Zadání Územní-
ho plánu obce Radimovice, které 
je přílohou usnesení

b) stanovisko nadřízeného orgá-
nu územního plánování, které je 
přílohou usnesení a je tímto usne-
sením respektováno

(Do zadání územního plánu byly 
zapracovány všechny požadav-
ky dotčených orgánů a vlastníků 
pozemků. Došlo ke změně funkč-
ního využití ploch pro bydlení na 
plochy smíšené u 2 lokalit. Veškeré 
podklady předá p. Mejsnar z MÚ 
Turnov firmě Saul za účelem po-
řízení dokumentace územního 
plánu)

 Usnesení č. 44/2004
Obecní zastupitelstvo obce Radi-

movice schvaluje dle § 20 odst. 7, 
§ 21 odst. 2, 4, 5, § 26 odst. 2 zá-
kona č. 50/1976 Sb., o územním 
plánování a stavebního řádu, ve 
znění pozdějších předpisů, před-
ložený návrh Zadání Územního 
plánu obce Radimovice, který je 
doplněn o požadavky uplatněné 
v rámci veřejného projednání ná-
vrhu zadání

 Usnesení č. 45/2004
Obecní zastupitelstvo schvaluje, 

aby pořizovatel (MÚ Turnov, od-
bor rozvoje města) zajistil zpraco-
vání a projednání Návrhu Územ-
ního plánu obce Radimovice, dle 
schváleného zadání

(Obecní zastupitelstvo do 
22. 11. 2004 provede pracovní 
jednání se stavební komisí a firmou 
SAUL – zpracovatelem územního 
plánu za účasti pana Mejsnara)

 Usnesení č. 46/2004
Obecní zastupitelstvo po pro-

jednání odsouhlasilo odprodej 
malotraktoru včetně příslušenství 
panu Jaroslavu Kobrlovi. Obecní 
zastupitelstvo ukládá starostovi 
obce Miloslavu Bělonožníkovi 
uzavřít kupní smlouvu s panem 
Jaroslavem Kobrlem na prodej 
malotraktoru včetně příslušenství 
za částku 25.000,- Kč.

 Usnesení č. 47/2004
Obecní zastupitelstvo obce Radi-

movice po projednání jednomysl-
ně schválilo požádat o dotaci z in-
vestičního fondu Libereckého kraje 
na výstavbu hasičské zbrojnice (ví-
ceúčelová budova za OÚ) a o do-
taci z grantového fondu Liberec-
kého kraje na dotaci na opravu 
komunikace Danilevič – Bradáč 
a Škoda – Rulec a dále o dotaci 
na veřejnou zeleň – ošetření a vý-
sadba lip

Žádost o dotaci zpracuje 
ing. Aleš Šrytr.

 Usnesení č. 48/2004
Obecní zastupitelstvo po projed-

nání jednomyslně schvaluje zřizo-
vací listinu jednotky sboru dobro-
volných hasičů obce Radimovice 

 Usnesní č. 49/2004
Obecní zastupitelstvo po projed-

nání jednomyslně schvaluje velite-
lem jednotky sboru dobrovolných 
hasičů obce Radimovice ing. Du-
šana Ikera

Předvánoční kulturní akce:
• Posezení pro seniory – po-

zvánky a vystoupení žáků ZŠ Ra-
dostín zajistí pí Bursová

• Mikulášská nadílka – ing. Ka-
rel Bílek zajistí kulturní program

Diskuse:
Bc. Dagmar Mizerová upozor-

nila na nutnost aktualizace www 
stránek s ohledem na platné záko-
ny a vyhlášky a doporučuje www 
stránky dopracovat.

Ve vánočním duchu se konalo 
7. zasedání zastupitelstva obce. 
Omluvili se dva zastupitelé a pří-
tomni byli 3 občané.

 Usnesení č. 50/2004
Zastupitelstvo obce jednomyslně 

schvaluje rozpočet na rok 2005.
(v další části Zpravodaje jsou 

uvedeny příjmy a výdaje dle jed-
notlivých kapitol).

 Usnesení č. 51/2004
Zastupitelstvo obce schvaluje 

uzavření smlouvy o smlouvě bu-
doucí mezi SVS a. s. a obcí Radi-
movice. Zastupitelstvo obce schva-
luje vyúčtování s firmou ASPIRA 
INVEST s. r. o.

Ostatní:
Na návsi budou umístěny: 2 kon-

tejnery na PET lahve, 1 kontejner 
na papír (noviny, reklamní letáky) 
a 2 kontejnery na sklo.

OBECNÍ ÚŘAD INFORMUJE

Svoz komunálního odpadu v roce 2005

V roce 2004 došlo ke změnám v počtech osob bydlících trvale v jednotlivých domech. Majitelé domů by mě-
li nahlásit tyto změny na obecním úřadu. Eventuálně upřesnit počty kontejnerů na ukládání tuhého komunálního 
odpadu. Dále je potřeba nahlásit i případné změny o členech rodiny, kteří studují a bydlí trvale na internátech 
nebo vysokoškolských kolejích, a dalších případech, kdy je možno využít odpočtu od placení za svoz komunál-
ního odpadu.

S ohledem na to, že není z technických důvodů možno odvézt kontejner za obecním úřadem, žádáme, aby ni-
kdo případný odpad za obecní úřad nevozil. Miloslav Hloušek, zastupitel
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RADIMOVICE – ŠPILBERK – OLBRAMOVICE

aneb jak bylo v moravském sklípku

Pod heslem „zkusme opět táh-
nout za jeden provaz“ v sobotu 
5. listopadu vyjel autobus z Radi-
movic směr Brno – Špilberk. 

Hrad Špilberk byl založen ve 
2. pol. 13. stol. českým králem 
Přemyslem Otakarem II. a my jsme 
navštívili jednu z nejnavštěvovaněj-
ších částí hradu, kterou představují 
kasematy. Kasematy jsou temné 
prostory, místnosti bez oken. Pů-
vodním účelem kasemat bylo po-
skytnout úkryt vojenské posádce, 
ale v rámci reforem vězeňství v ro-
ce 1783 císař Josef II. na Špilber-

ku zřídil vězení pro nejtěžší a nejnebezpečnější zločince. Nejtěžší zločinci byli vsazeni do tmavých kobek sbitých 
z prken a trámů, k nimiž byli trvale přikováni. Jednou denně suchý chléb, studená voda a stálá teplota 7 °C měla 
za následek, že průměrná doba „žití“ v těchto kobkách 
byla 2 až 3 měsíce. Věznice byla zrušena až v roce 
1855, jeden z posledních vězňů byl slavný Babinský.

Po zajímavé prohlídce kasemat následoval oběd 
a přejezd do Moravského Krumlova, kde bylo zajiště-
no ubytování.

Ve večerních hodinách jsme přejeli do Olbramovic 
kde byl cíl našeho zájezdu. V obci je 50 vinných sklípků 
a my jsme navštívili sklípek založený v roce 1837. Maji-
tel pro zájemce uskutečnil prohlídku sklípku s odborným 
výkladem, a tak přítomní znalci vína mohli získat nové in-
formace a převzít zkušenosti při výrobě vinného moku.

Příjemná atmosféra a zpěv doprovázely celý večer. 
Proto bych ráda poděkovala za účastníky obci Radimovice, že uskutečnila zájezd, který především měl opět 
zapojit občany do společenského života a dění v obci. Věřím, že tato první vlaštovka nebyla zase na několik let 
poslední a pravidelné zájezdy se stanou tradičním zvykem obce.  Dagmar Mizerová
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ROZPOČET NA ROK 2005

Příjmy

Daně, poplatky, dotace 2.829.687,- Kč

Tělovýchovná činnost – tenisový kurt    23.000,- Kč

Bytové hospodářství    18.000,- Kč 

Sběr a svoz komunálních odpadů    13.000,- Kč

Činnost místní správy (prodej vily, pronájmy pozemků…) 2.599.000,- Kč

Obecné příjmy a výdaje z finančních operací     4.000,- Kč

Příjmy celkem 5.486.687,- Kč

Výdaje

Silnice   570.000,- Kč

Provoz veřejné silniční dopravy    21.960,- Kč

Základní školy    80.000,- Kč

Školní stravování    11.000,- Kč

Činnost knihovnická    23.000,- Kč

Záležitosti kultury    24.000,- Kč

Tělovýchovná činnost    60.000,- Kč

Bytové hospodářství   461.273,- Kč

Veřejné osvětlení    50.000,- Kč

Sběr a svoz komunálního odpadu   157.000,- Kč

Péče o vzhled obcí a veřejnou zeleň    57.000,- Kč

Požární ochrana – dobrovolná část    50.000,- Kč

Zastupitelstvo obce    80.000,- Kč

Činnost místní správy   636.100,- Kč

Obecné příjmy a výdaje z finančních operací     5.000,- Kč

Finanční operace   651.000,- Kč

Ostatní činnost (výstavba víceúčelové budovy, územní plán) 2.549.354,- Kč 

Výdaje celkem 5.486.687,- Kč
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Navštívili 5. prosince všechny 
děti, které přišly se svými rodiči 
a prarodiči do hostince Konrád. 
Mikulášskou besídku zahájilo trio 
mladých hudebníků. Zahráli na 
kytarách krátké ukázky skladeb 
mistrů vážné hudby.

Následovalo předtančení ro-
kenrolu a swingu z taneční a po-
hybové školy Ilma, Turnov.

Poté děti uvítaly mikuláše s andě-
lem a některé pláčem čerta. Čert 
si tentokrát do pekla děti neodnesl, 
ale slíbil, že příští rok si ty zlobivé 
určitě odnese.

Na děti kromě balíčku plného 
sladkostí čekal i zmrzlinový pohár.

Mikuláškou besídku zakonči-
lo spontánní taneční vystoupení 
nejmenších dětí.

Radimovičtí dorostenci opět úspěšní
Do nové soutěžní sezony 2004-2005 vstoupili radimovičtí dorostenci opět úspěšně. V sobotu 13. listopadu 

se v Radimovicích konal celookresní závod požárnické všestrannosti dorosteneckých družstev a jednotlivců. Na 
velice náročnou 4 km trať v zámecké oboře, ztíženou navíc drobným, ale vytrvalým deštěm a těžbou dřeva, se 
vydalo více jak 70 závodníků. 

Mimo běhu a hledání kontrol v azimutovém poli se soutěžilo v těchto disciplínách: střelba ze vzduchovky, určo-
vání věcných prostředků požární ochrany, šplh na svislém laně, požární signalizace, přeskok přes vodní příkop, ur-
čování přenosných hasičských přístrojů, první pomoc. Radimovičtí začali velmi dobře. Po úspěšné střelbě se zdálo, 
že celý závod absolvují bez trestných bodů. Uspěchanost na kontrole „požární signalizace“ jim dosud čisté konto 
s trestnými body vzala. Přesto si taktickým během cenné 1. místo v kategorii družstev vybojovali. Po závodě doros-
tenci řekli: „Jsme rádi, že to máme za sebou. I když trať známe z dřívějška, dnes byla obzvlášť náročná. Terén byl 
místy značně rozbahnělý a úsek od Mohelky nahoru nešel jinak, než po čtyřech“.

Odčerpaná energie závodníků byla doplněna sladkými cenami, na které finančně přispěli pořadatel SDH Radi-
movice a Jaromír Havrda – zahradnictví Sychrov.

Konečné pořadí v kategorii dorostenci: 1. Radimovice, 2. Český Dub, 3. Dolní Sedlo. Konečné pořadí v kategorii 
dorostenky: 1. Pěnčín, 2. Český Dub, 3. Jeřmanice

V kategorii jednotlivců byl nejlepší Tomáš Svoboda z SDH Stráž nad Nisou a Petra Havelková.
Okresní odborná rada mládeže v Liberci děkuje pořadatelům za vzorně připravený závod. Poděkování rovněž 

patří hostinci Konrád za chutně připravené občerstvení a vzornou obsluhu pro závodníky.
Ing. Václav Holeček, vedoucí kolektivu mládeže

Mikuláš, čert a anděl
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Celorepubliková soutěž Vesnice roku 2004 vyvrcho-
lila v pátek 19. 11. 2004 předáním cen oceněným 
obcím v krajském kole a vyhlášení vítěze soutěže.

Slavnostní vyhlášení se konalo ve vítězné obci, kte-
rou se pro rok 2004 stala obec Kovářov (Jihočeský 

kraj). Obec Radimovice si přivezla ze slavnostního 
aktu ručně vyšitou modrou stuhu za společenský ži-
vot v Libereckém kraji a pamětní list.

Pracovna starosty se tak bude moc pyšnit oceněním 
z krajského i celostátního kola.

Soutěž Vesnice roku 2004

Vážení čtenáři, rádi bychom Vás 
postupně seznamovali s historií ob-
ce a jednotlivých spolků.

První okénko do historie je věno-
váno prvním deseti letům existence 
SDH Radimovice.

2. května 1936 se v budově 
obecního úřadu konala přípravná 
ustavující schůze pro založení Sbo-
ru dobrovolných hasičů v Radimovi-
cích. V zápise ze schůze příprav-
ného výboru Sboru dobrovolných 
hasičů v Radimovicích konané dne 
16. 5. 1936 se dočítáme: „Čten pří-
pis zemského úřadu z Prahy ze dne 
13. 6. 1936 č.j. 4874 ad 19 jimžto 
se schvaluje ustavení spolku pod 
názvem Sbor dobrovolných hasičů 
v Radimovicích, dle obsahu sta-

nov ze dne 28. 5. 1936 došlých“. 
A tak se mohla konat 23. 8. 1936 
za přítomnosti 34 členů 1. řádná 
valná hromada, na které byl zvolen 
Čeněk Kocour předsedou. Byla sta-
novena výše členského příspěvku 
6,5 Kč pro člena činného a 8 Kč 
pro člena přispívajícího.

Již v prosinci roku 1936 se výbo-
rová schůze usnesla podat žádost 
o stavební místo pro hasičskou 
zbrojnici a to u kašny na té straně 
k louži. 

V roce 1937 se členská schůze 
usnesla tuto žádost změnit a po-
žádat obec o jiné místo pro stav-
bu zbrojnice. V prosinci se konal 
silvestrovský večírek s pestrým pro-
gramem a tancem. Vstupné bylo 
stanoveno na 3 Kč.

Rok 1938 byl zahájen hasičským 
plesem. Sbor navždy opustil zaslou-
žilý člen br. Jan Kocour František 
Červa, Antonín Valeš, paní Zema-
nová – manželka br. pokladníka. 

Z pokladní zprávy se dočítá-
me, že v roce 1939 vykazuje 
příjem sboru 7.339,2 Kč, vydá-
ní 1.380,65 Kč. Uloženo na vkl. 
knížku 5.179,95 Kč. V hotovosti je 
778,6 Kč. 12. 3. 1939 byli zvoleni 
členové výboru: starosta – Čeněk 
Kocour, náměstek – Karel Karták, 
velitel – Josef Rozkovec, zástupce 
– Ludvík Holina, jednatel – Josef 
Kobrle, pokladník – Jaroslav Ze-
man, vzdělavatel – Karel Grolmus. 
Výborová schůze 15. 7. 1939 se 

usnesla podat žádost o subvenci 
na zřízení a vybudování hasičské 
zbrojnice v obnosu 15.000 Kč. 
O stavební místo požádá sbor 
obecní zastupitelstvo, ale usneslo 
se počkat s touto žádostí až do 
vyřešení obecního vodovodu. Dne 
26. 11. bylo schváleno zakoupení 
divadelního jeviště od „Místní do-
moviny“ za 1000 Kč.

V roce 1940 obecní zastupitel-
stvo vybralo místo pro hasičskou 
zbrojnici za transformátorem. Čle-
nové se usnesli, že místo nevyho-
vuje a to pro malou rozlohu a pro 
velkou vzdálenost od středu obce. 
Usneslo se požádat obec o jiné mís-
to, nejlépe na návsi. 19. 5. 1940 
proběhla kontrola účtu v příjmech 
a vydání při operetě „Bejvávalo“. 
Hrubý příjem činil 6.043 Kč, vy-
dání 4.801 Kč. Čistý zisk 1.241 Kč. 
24. 8. 1940 se jednalo o příprav-
ných pracech na stavbu hasičské 
zbrojnice. Konstatovalo se, že pro-
ti stavbě zbrojnice na návsi podal 
Václav Roubíček stížnost na okres-
ní úřad. Bylo odhlasováno požá-
dat obec o přidělení jiného místa 
a nečekat až bude rozhodnuto 
o stížnosti.

Dne 29. 3.1 941 byly porovnány 
nabídky firem: Prodejna zemské 
hasičské jednoty a Bohumila Cho-
těbory. Nabídka p. Chotěbory by-
la na 100 m hadic s příslušenstvím  
o 1.020 Kč nižší. Usneslo se, aby 
byly hadice u této firmy zakoupeny. 

Okénko do historie 

Pejskové
Žádáme majitele psů, aby na obec-
ní úřad nahlásili údaje o očkování 
svých čtyřnohých miláčků. Obec 
je povinna vést o očkování každý 
rok údaje.
Znovu se po obci prohání značné 
množství psů a to bez doprovodu 
majitelů. Snad je každému majiteli 
psa jasné, že volné pobíhání psů je 
zakázáno. Je hodně těch, kteří své 
miláčky vedou na procházku na 
vodítkách. Stále je ale hodně i těch, 
kteří nejsou schopni toto ustanovení 
dodržovat. Má to dojít tak daleko, 
že obec zajistí odchytovou službu 
a na (nemalé) náklady majitele ne-
chat psa odvézt do útulku?

Miloslav Hloušek, zastupitel
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Vánoce již klepou na dveře 
a mnohé vánoční zvyky se do-
držují dodnes. Nejčastěji jsou 
spojeny s pokusem nahlédnout 
do budoucnosti.

Běžné je věštění osudu z jabl-
ka, rozkrojeného napříč po štěd-
rovečerní večeři. Jasně zřetelná 
hvězdička jádřince znamená pro 
příští rok zdraví, počítat se dá 
i se štěstím a úspěchem. Nehez-
ký jádřinec, napadený navíc čer-
vem je známkou nemoci, neštěstí, 
zármutku. Jádřinec ve tvaru kříže 
věští velké neštěstí.

Zahrádkáři a zemědělci si 
dají dvanáct jadérek do misky 
s vodou. Kolik jich vyplave na 
hladinu, tolik bude v příštím roce 
suchých měsíců.

Budoucnost zjistíme také z oře-
chů, nejlépe vlašských. Louskají 

se po večeři a měly by být čtyři. 
Pokud jsou jádra ve všech pěkná 
a zdravá, lze se nadít zdraví po 
celý následující rok. Načernalé, 
vyschlé nebo zkažené jádro věští 
nemoc a čím více takových jader 
je, tím spíše se předpověď splní.

Klasickou pověrou je házení 
pantoflem. Svobodné a nezada-
né dívky a ženy se postaví zády 
ke dveřím, do pravé ruky vez-
mou pantofel a hodí ji za sebe 
(pozor na okna a jiné skleněné 
výlohy ☺). Míří-li střevíc špičkou 
ke dveřím, bude pravděpodobně 
svatba a odchod z domu, špička 
v opačném směru znamená ještě 
nejméně rok zůstat „na ocet“.

Jestlipak milé hospodyňky víte, 
kdy poprvé se začala péct vá-
nočka? První zmínka je z 16. sto-
letí a v minulosti byla pojmenová-

na jako húska, štědrovečernice, 
žemle či ceplík. První z doma 
upečených vánoček měl dostat 
hospodář, aby se mu urodilo 
hojně obilí.

Upéct vánočku nebylo a není 
jednoduché a proto se při pří-
pravě těsta, pletení a pečení 
vánočky udržovaly různé zvyky, 
které měly vánočce zajistit zdar. 
Hospodyně měla zadělávat v bí-
lé zástěře a šátku, neměla mluvit, 
při kynutí těsta měla vyskakovat 
vysoko do výšky.

Dávným zvykem také bylo za-
pékání mince. Kdo ji při krájení 
našel, měl jistotu, že bude zdráv 
a bohatý pro celý následující 
rok. Připálená nebo natržená vá-
nočka věštila nezdar. Tak, aby ta 
vaše vánočka, milé hospodyňky, 
byla pouze do zlatova upečená.

Požádáno o dotace
Na Liberecký kraj bylo do 
10. 12. 2004 doručeny dvě žá-
dosti o dotace z grantového fondu 
na ošetření stromořadí lip. Požado-
vaná dotace na rok 2005 je 25 tis. 
Kč, z investičního fondu na zřízení 
zpevněných komunikací. Požado-
vaná dotace je 270 tis. Kč. Roz-
hodnutí zastupitelstva Libereckého 
kraje o přidělení dotace bude nej-
později do dubna 2005.

Dne 24. 11. 2004 se konalo v Soběslavicích veřejné zasedání Mikrore-
gionu Jizera. Tématem jednání bylo podání žádostí o dotace z Programu 
obnovy venkova na Krajský úřad Libereckého kraje. Mikroregion Jizera 
požádá o dotaci na poradce mikroregionu (poradcem je paní Soldáto-
vá), dále požádá o dotaci na zpracování PD na protipovodňová opatření 
III. etapa, poslední žádost bude na zpracování propagačního materiálu 
mikroregionu, který bude sloužit pro návštěvníky Mikroregionu Jizera. Ma-
teriál bude obsahovat mapu s vyznačením cyklotras, fotografie význam-
ných objektů v každé členské obci, krátký text o obci a kontakty na ubyto-
vací a stravovací zařízení. 

Dne 3. 12. 2004 v příjemném prostředí hostince Konrád se představitelé obce Radimovice setkali s našimi seni-
ory na předvánočním posezení s hudbou.

Vánoční zvyky a obyčeje

Mikroregion Jizera
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Ukončení nohejbalové sezony

Mlha a déšť doprovázely poslední říjnovou neděli při ukončení nohejba-
lové sezony. Čtyři týmy po třech soutěžících změřily své síly v přátelském 
utkání na víceúčelovém sportovišti. Nejlepšími nohejbalisty v naší obci jsou 
Petr Švec a Petr a Marian Nejedlovi.

Vážení čtenáři,
Blíží se čas vánoční a tím spo-

jený každoroční shon. Věříme, 
že se na chvíli zastavíte a řekne-
te si, že důležitější než hromady 
dárků je vlídné slovo a společné 
setkání rodiny u štědrovečerní 
večeře.

Redakce Zpravodaje Vám pře-
je klidné prožití svátků vánoč-
ních a v roce 2005 hodně zdraví 
a osobních úspěchů. Budeme se 
snažit pro Vás i v příštím roce 
zaznamenat nejdůležitější a nej-
zajímavější události v naší obci.

Cvičím, cvičíš, cvičíme
Od října opět Sokol Radimovice zorganizoval cvičení pro všechny zá-

jemce udělat něco pro své tělo. Mezi nejmladší skupinu cvičenců se za-
řadila i místní batolata. Paní Bělonožníková se jim spolu s rodiči věnuje 
každou středu od 16.00 do 17.00 hodin. Poděkování patří i Báře Bílkové, 
která ve svém volném čase předcvičuje aerobic.

Středa 16.00 – 17.00 Rodiče a děti

Středa 19.30 – 20.30 Kondiční cvičení (cvičitelka paní Bělonožníková)

Čtvrtek 18.00 – 19.00 Cvičení s Bárou (aerobic)

Cvičení probíhá v sídle firmy SDH plus, s.r.o., Radimovice 100

Sběr železného šrotu 

V obci dne 26. 10. provedl Sbor 
dobrovolných hasičů sběr železné-
ho šrotu. Celkem se v obci nasbíra-
lo 3.640 kg.

V minulém čísle Zpravodaje jsme 
Vám položili otázku v jakém roce 
poprvé se konala Sychrovská pouť 
první neděli v září. Správná odpo-
věď je v roce 1920. 

Soutěžní

otázka ze 

Zpravodaje 

3

Bohužel se nenašel ani jeden čte-
nář, který by odpověď špatnou či 
správnou na adresu Zpravodaje 
zaslal. Možná cena za správnou 
odpověď, kterou byl kalendář na 
rok 2005, nebyla motivační, ale 
cílem soutěže bylo, aby čtenář za-
přemýšlel a zkusil se např. podívat 
do knihovny na obecním úřadě ne-
bo se zeptal starousedlíků. Tak tře-
ba příště budete aktivnější.


